
Z á p i s n i c a 

z 10. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Ruskej Novej Vsi,  konaného dňa  2.2.2024 

_______________________________________________________________________  

 

 

10.  z a s a d n u t i e   

 

 

Prítomní: Podľa prezenčnej listiny 

 

Program:  

 

1. Otvorenie 

2. Schválenie programu  

  3.   Určenie  overovateľov  

  4.   Kontrola plnenia uznesení 

  5.   Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na rok 2024  
  6.   Schválenie predaja pozemku KNC 2206/5 a KNC 2206/6 ako prípad hodný  

        osobitného zreteľa 

  7.   Schválenie predaja pozemku KNC 2206/4 ako prípad hodný osobitného zreteľa   

  8.   Schválenie investičného plánu obce na r. 2024 

  9.   Rôzne 
 10.  Diskusia 

 11.  Záver   

 

 

Overovatelia zápisnice:   Jozef  Guľaš  

                                         Mgr. Jozef Ňachaj 

                                          

 

Začiatok rokovania:   18.10 hod. 

Koniec rokovania:      19.10 hod.  

 

 

Priebeh  zasadnutia:  

                                     

K bodu 1) Otvorenie zasadnutia 

 

     Starosta obce p. Tibor Kollár  otvoril 10. zasadnutie OZ. Privítal   poslancov obecného 

zastupiteľstva. Na začiatku rokovania boli prítomní 6 poslanci.  

 

 

K bodu  2)  Schválenie programu 

 

Poslanci schválili  program 10. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

K bodu   3)   Určenie  overovateľov  

 

Za overovateľov zápisnice z 10. zasadnutia OZ určil starosta  poslancov – p. Jozefa Guľaša 

a Mgr. Jozefa Ňachaja. 
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K bodu  4) Kontrola plnenia uznesení 

 

Starosta konštatoval, že  uznesenia sú splnené.  

 

 

K bodu   5)   Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na rok 2024  
 
     Poslanci schválili Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na rok 2024. 
 
 
K bodu   6)   Schválenie predaja pozemku KNC 2206/5 a KNC 2206/6 ako prípad hodný  

                     osobitného zreteľa 

 

Poslanci v nadväznosti na schválený zámer na zasadnutí OZ dňa 15.12.2023 schválili  prevod 

pozemku KNC 2206/5 a KNC 2206/6. 

 

 

K bodu   7)   Schválenie predaja pozemku KNC 2206/4 ako prípad hodný osobitného zreteľa  

 

Poslanci v nadväznosti na schválený zámer na zasadnutí OZ dňa 15.12.2023 schválili  prevod 

pozemku KNC 2206/4. 

 

 

K bodu  8)   Schválenie investičného plánu obce na r. 2024 

 

Starosta predniesol záznam z pracovného rokovania poslancov a starostu, na ktorom bol  

investičný zámer spoločne pripravený (záznam a investičný plán tvorí prílohu zápisnice). 

Starosta informoval poslancov o vyhlásenej výzve na zberné dvory. Starosta preverí možnosti  

zapojenia sa do tejto výzvy. Poslanec Mgr. Ňachaj odporučil zistiť podmienky, aby bola 

udržateľnosť projektu. Má informácie, že mnoho obcí vytvorilo zberný dvor a majú problém 

s ďalším financovaním. Navrhuje skontrolovať povrch multifunkčného ihriska, dať to do 

investičného plánu (starosta - vyzveme firmu,  ktorá realizovala jeho výstavbu, aby zhodnotila 

stav ihriska) 

 

 

K bodu   9)   Rôzne 

 

V tomto bode starosta: 

a) informoval poslancov o žiadosti na prenájom pozemku na  umiestnenie boxu Balikovo 

    (podobne ako Paketa). Poslanci súhlasili s jeho umiestnením na ploche pri boxe Pakety. 

b) dňa 24.1.2024 bol doručený email od p. PhDr. Márie Pažuchovej, PhD., v ktorom upozorňuje     

    na vyhlásenú výzvu k výstavbe kanalizácie, čistiarní odpadových vôd a verejných  

    vodovodov. Poslancom bol email preposlaný. K uvedenému emailu starosta uviedol, že  

    o finančné  prostriedky na budovanie kanalizácie sa môžu uchádzať obce nad 2 tisíc  

    obyvateľov (obec Ruská Nová Ves má k 1.1.2024 1400 obyvateľov). Čo sa týka kanalizácie   

    obec sa zapája do každej vyhlásenej výzvy, ktorá je pre obec prínosná. Momentálne máme  

    podanú žiadosť o poskytnutie dotácie na dokončenie kanalizácie na Environmentálnom    

    fonde. 
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c) k žiadosti p. M. ohľadom presunu časti katastrálneho územia obce Ruská Nová Ves  

    do katastrálneho územia obce Teriakovce malo byť zorganizované stretnutie s dotknutými   

    vlastníkmi, zatiaľ nie je z toho výstup. (poslanec p. Ištvan uviedol, že od každého dotknutého  

    vlastníka doručí stanovisko). 

d) navrhol termíny zasadnutí OZ – 12.4.2024 a 14.6.2024  

e) ohlasy na fašiangovú zábavu boli dobré  

 

 

K bodu  10)  Diskusia 

 

V diskusii vystúpili poslanci: 

a) p. Seman 

    . veľmi si cení záujem o veci verejné a samotnú iniciatívu miestnych občanov, ktorú prejavili  

      pri príprave ľadovej plochy. Svoj voľný čas obetovali – p. Zdeno Kmec so synom, p.  

      Ľuboslav Kmec, p. Lukáš Velán, p. Mário Pancurák a páni Peter a Pavol Petrovci 

      V spolupráci s obecným úradom sa starali o úpravu ľadu. 

    . zaujímal sa, kedy bude dokončená plocha parkoviska pri mult. ihrisku (starosta – úprava   

      závisí  od počasia) 

b) p. Mgr. Ňachaj 

     . do poštových schránok dostávajú občania obce letáky od p. E. S.. V letáku doručenom  

       pred vianočnými sviatkami uvádza občanov obce do omylu týmito slovami, citujem: „Moja  

       charitatívna iniciatíva zameraná aj na konsolidáciu obecných financií začína prinášať prvé  

       ovocie, poslanci si zachovali súdnosť a nateraz zamietli návrh starostu na zvýšenie  

       obecných daní v r. 2024“. V súvislosti s citovaným textom   Mgr, Ňachaj  uviedol, že p.  

       E. S. nemá žiadnu zásluhu ani právomoc na schválenie či neschválenie materiálov.  

       Je to záležitosť poslancov. Touto cestou vyzýva  p. S., aby prestal zavádzať občanov  

       obce nepravdivými informáciami.  

       (na názor Mgr. Ňachaja reagoval starosta  – za chod obce zodpovedá obec. Ak p. S.  

       hovorí  v mene občanov, mal by ich pomenovať. Mnohí občania sa obracajú na starostu  

       obce aj na  úrad ohľadom doručovanej pošty od p. S., nemajú záujem o jeho poštu.) 

        

 

 

K bodu  11)   Záver   

 

Všetky body programu  10. zasadnutia obecného zastupiteľstva boli prerokované. Starosta 

ukončil rokovanie OZ.      

 

 

 

Starosta obce:   Tibor Kollár                                                     ................................................ 

 

Overovatelia :   Jozef  Guľaš                                                    ................................................ 

 

                          Mgr. Jozef Ňachaj                                           ................................................ 

 

 

 



 

Investičný plán na r. 2024 
 

1. Realizácia rekonštrukcie a modernizácie MŠ.  
2. Výstavba kanalizácie v prípade poskytnutia dotácie na výstavbu. 

3. Úprava povrchu miestnych komunikácií frézovaným asfaltom ( v osade, konečná 
na Kovaľni, oproti úradu ). Zdrsniť jestvujúci asfalt na ceste na Kovaľni. 

4. Oprava výtlkov po zimnej údržbe, revízia a oprava poklopov na miestnych 
komunikáciách. 

5. Realizácia výstavby rozšírenia vodovodu na ulici oproti obecnému úradu. 
6. Realizácia odvodnenia vody z ulice pod bytovkou. 
7. Spracovanie projektovej dokumentácie na realizáciu výstavby zastávky MHD 

v úseku Vyšných dolín.  
8. Spracovanie projektovej dokumentácie na rekonštrukciu vodovodu v úsekoch 

obce, kde je zabezpečený prívod vody k viacerým nehnuteľnostiam iba cez 
domovú prípojku. 

9. Pokračovanie v obnove hradu v prípade poskytnutia dotácie z ministerstva 

kultúry. 
10. Zakúpenie a osadenie retarderov na miestnej komunikácií, spracovanie projektu 

osadenia dop. značenia na posúdenie a schválenie KDI a okresného úradu, odbor 
dopravy.  

11. Ak budeme oprávnený žiadateľ, uchádzať sa o dotáciu  na zateplenie obecného 
úradu.  

12. Vypracovanie projektovej dokumentácie na rozšírenie sály obecného úradu. 

13. Navrhnúť a vypracovať zámer na rekonštrukciu skladu a posilňovne obecného 
úradu. 

14. Preveriť možnosť zapojiť sa do aktuálnej výzvy z programu naše Slovensko na 
zriadenie a výstavbu zberného dvora za účelom zvýšenia množstva vytriedených 
oprávnených  druhov komunálneho odpadu. 

15. Kontrola povrchu hracej plochy multifunkčného ihriska zhotoviteľom. 
 

 

 


